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Referat fra møte i samarbeidsutvalget 
 

Sak: 2024000446-13 

 

Tidspunkt: Onsdag 04.06.25, kl. 17:00 – 18.00 

Sted: Undervisningsrom, 3.etg. 
   

Tilstede: Marainne N. Formanek (foreldrerepr. og SU-leder), Hanne Andersen-Steinsland 
(foreldrerepr. og FAU-leder), Anne U. Svendsen (lærerrepr.), Vilje Ween-Velken (elevrepr.), 
Helen Rosvold-Andersen (Politisk repr.) og Ragnhild E. Andersen (rektor og sekretær) 
 
Fravær: Olanda E. Nodeland (elevrådsrepr.), Kari Nyman (lærerrepr), Kari Løvås 
(ansattrepr.) 
 
Saksliste samarbeidsutvalg 

Sak  
SA15V-2025 Godkjenning av referat, innkalling og saksliste. 

 

Vedtak: referat, innkalling og saksliste godkjennes. 
SA16V-2025 Budsjett, kommentar 

Rektor orienterte kort om budsjettstatus pr april/1.tertial 2025. 

Pr april 25 er det et underskudd/merforbruk på ca 610.000,-. Pr mai 25 er 

dette redusert til et merforbruk på ca 240.000,-. Dette skyldes bl.a. ulike 

refusjoner som er kommet inn. Det er forventet at en skal gå i balanse 

fra skolestart. 

Disposisjonsfond er på minus 6,5 mill. Vi er forespeilet en regulering i 

forbindelse med tertial 1, slik at WM sitt negative disposisjonsfond ikke blir 

større enn 10,7% av budsjettet. 

 

Vedtak: Orienteringen tas til etterretning 
SA17V-2025 Utleie av skolens lokaler 

Administrasjonen redegjør for utleierutiner av skolen.  

Når det gjelder leie av sosialt rom i hallen, er det idrettsetaten man må 

spørre. Til vanlig kan man leie/låne skolens fellesarealer til ulike arr. 

knyttet til skolen (det er mange faste brukere av disse arealene. 

Utleierutine legges ved referatet. 

 

Vedtak: Orienteringen tas til etterretning. 
SA18H-2025 Info fra elevrådet 

Hva er elevene opptatt av? 

- Digital veileder ble diskutert. Når bør elever få telefon? 

- Hjertesoneskole ble også diskutert.  

- Elevrådsleder og nestleder holdt tale ved minnestatuen 08.mai 

og på skolens arrangement 17.mai. 

- Elevene er også engasjert i arbeid med reguleringsplan, og har 

vært i møte med bl.a utbyggere. Hvordan vil dette påvirke 

skoleveien. 

http://www.minskole.no/wildsminne
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- Solidaritetsløp. Elevrådet lagde plakater m.m., og arrangementet 

ble forankret hos elevene. Det kom inn ca 45.000,- kr, og familie 

og venner var sponsorer. 

 
SA19V-2025 Planlegge valg av nye foreldrerepresentanter 

Forberedelse av valg av nye foreldrerepresentanter høst 25. FAU-leder 

skal være med, også må det være en forelder til. Det kan være 

nestleder i FAU.  

Dette tas videre til førstkommende FAU-møte. 

 

(FAU-møtet var senere samme dag, og det ble bestemt at man skulle 

prøve ut en ordning for et år hvor den andre foreldrerepresentanten 

ikke var nestleder av FAU. Hanne Andersen-Steinsland sier seg villig tl å 

fortsette i SU, selv om hun går ut av FAU neste skoleår). 
SA20V-2025 Bemanning kommende skoleår 

Rektor ga kort orientering om bemanning og organisering kommende 

skoleår. 

Det blir ingen endring i antall fagarbeiderstillinger. 

Det skal reduseres 4 årsverk for pedagoger, og dermed ikke behov for 

utlysninger i vår. 

Kabalen er nå presentert for de ansatte. 3 trinn (neste års 2., 4. og 

6.trinn) reduserer fra 4 til 3 kontaktlærere. Dette pga antall elever på 

trinnet.  

Lærernorm og timer til ITO er dekket inn, og dermed også lovpålagte 

oppgaver. Det vil allikevel merkes at «slingringsmonnet» til andre ting blir 

mindre, 

 

Vedtak: Orienteringen tas til etterretning. 
SA21V-2025 Evaluering av SU sitt arbeid dette skoleåret 

Vi har jobbet med budsjettet, byggesaker og trafikksikkerhet. 

Elevrådets møter bør ligge i forkant av SU-møter. 

Vurdere tidligere oppstart av SU-møtene, f.eks. 16.45? 
SA22V-2025 Visjon  

Ny visjon for Wilds Minne skole blir: 

«Trygg i et lærende fellesskap» 

 

Det ble orientert om prosessen, og det ble gitt mulighet for innspill til 

«promotering» av visjonen. 
 Eventuelt 

 

Hjertesoneskole. Kort orientering om hvor Wilds Minne ligger i denne 

prosessen. Oppstartsmøte 18.06.25 

 

Luftkvalitet inne i skolen. En kort orientering om dette. Det er ikke 

prioritert ferdigmontasje av kjøling. Det vil nå føres logg via SD-anlegg, 

og det blir meldt inn avvik på dårlig luftkvalitet/inneklima. 

 

Oppstartsmøte høst 2025: Medio september? Rektor avtaler med leder 

og kaller inn. 

 

  

 


